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Исследуются административно-правовые элементы, в системе обеспечивающие налоговую безопасность государ-
ства. В числе таких элементов выделяются уровни, объект, цели, субъекты, формы, средства и содержание, функции. 
Формулируются цели административно-правового обеспечения налоговой безопасности: прогнозирование, преду-
преждение, выявление, оценка и минимизация угроз налоговой безопасности и достижение ее индикаторов путем 
упорядочивающего воздействия административно-правовых средств на организацию и реализацию процесса налого-
обложения.
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The role of administrative and legal elements in the system ensuring the national tax security is studied. These elements in-
clude levels, object, goals, subjects, forms, means and content, and functions. The goals of administrative and legal provision of 
tax security are formulated as forecasting, prevention, identification, assessment and minimization of threats to tax security and 
achievement of its indicators by means of regulating impact of legal means on the organization and implementation of the taxa-
tion process. 

Keywords: tax security, tax administration, state taxation governance, legal provision of security, security system, taxes.

DOI: 10.18572/2071-1166-2020-10-16-18


